
VERGADERING S.R.L.T. - 3 februari 2020

Aanwezig: Nina Van der Sypt (schepen), Rita Van Eetvelde, Monique De Witte, Dirk Martens
(voorzitter), Marcel Van Aert, Ludo Gerits, Danny Smet; David Gert, Philip De Visscher, Marianne
Coppieters, Isabelle Baeyens, Erwin De Cock, , Gerd Vermeir (secretaris),

Verontschuldigd: Kathleen Lebeer, Anneleen De Beule, Bavo De Cuyper

De voorzitter opent de vergadering. De leden worden verwelkomd.

o Goedkeuring verslag 26111t2O19

Het verslag wordt goedgekeurd.

Neerhofdieren bij woon- en zorgcentra: uitvoeren plaatsbezoek - aanstellen
delegatie;

Naar aanleiding van het idee van Monique werd contact opgenomen met Bert Wouters,
directeur van de woonzorgcentra van zorgbedrijf Sakura.
Bert bezorgde me volgend ontwoord: "Wij hebben nu ol 2 moestuintjes (etk 1m2) in bakken op hoogte,
zodot bewoners gemokkelijk er kunnen in werken. De mensen von animotie planten elk voorjoor een
aontol groenten en kruiden hierin aan. Neerhofdieren hebben we nog niet, maar dit wordt in
woonzorgcentra meer en meer gedaan. We hebben wel een bewoonster die de vissen in de vijvers
voedsel geeft en er elke mee prodt... Andere bewoners zorgen voor de vogelkooien op de ofdelingen"
Bert stelt de vroog of een ren voor neerhofdieren zou kunnen? Bert Liet me ook weten dot ze in eerste
instontie de zorg voor dieren bij de bewoners trochten te leggen en voor groter onderhoud er
eventueel een vrijwilliger kan gezocht worden.

Delegatie: Monique, Dirk en schepen Van der Sypt.
Dirk maakt een afspraak met Bert Wouters. De datum van afspraak zal nog gecommuniceerd
worden zodat er ingeval er nog leden zijn die interesse hebben om mee te gaan, nog kunnen
aansluiten.

Wetgeving - beleid stedenbouw: vraag en antwoorda

Tijdens vorige vergadering werd het idee gelanceerd om de stedenbouwkundig ambtenaar uit
te nodigen op de vergadering om een aantal stedenbouwkundige landbouwgerelateerde zaken
te bespreken.

De secretaris geeft aan dat deze vraag besproken werd met de stedenbouwkundig ambtenaar
Het is mogelijk om de vragen vanuit de raad voor te leggen aan de stedenbouwkundig
ambtenaar waarna de secretaris het antwoord op de vragen kan communiceren en kort
bespreken.

De raad heeft vooral vragen bij de voorwaarden die de stad oplegt met betrekking tot het
uitzicht van de stal en het groenscherm.
Rita geeft bv. aan dat de plantenkeuze ook zijn invloed kan hebben op de teelt die verbouwd
wordt. Het groenadvies houdt daar momenteel geen rekening mee.
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De vraag tot toelichting zal nogmaals voorgelegd worden aan de stedenbouwkundig

ambtenaar.

toelichting bij het grondwaterbeleid - vergunningena

De leden werden allemaal via mail geïnformeerd over het vergunningenbeleid van de Vlaamse

Milieumaatschappij. Deze info wordt nogmaals kort overlopen.

Er wordt opgemerkt dat er ook buiten het actiegebied strengere regels gelden.

Er werd contoct opgenomen met de VMM. Volgend ontwoord werd gegeven:

"Het kon dot in het grensgebied von het octiegebied er strengere adviezen komen. Dot is enkel het

gevol ols btijkt dot bvb uit metingen die in de oonvraog aanwezig waren (opgelegd in de biizonder

voorwoarde von de lopende vergunning), het octiegebied meer noor het zuiden moet doorgetrokken

worden. Het octiegebied werd immers afgebakend op basis von de stiighoogtekoort die door ons werd

getekend (peiten van -5 nTAW). Als uit bijkomende metingen blijkt dot de peilen ter hoogte van de

aonvroger eigenlijk even loog zijn ols in het octiegebied dan wordt de aonvraog ook behandeld ols

een oonvrodg in het octiegebied.

Het kan ook dat de termijn von een winning beperkt wordt buiten het octiegebied als de

oongevrqdgde winning een heel groot deel von het debiet dot binnen een strool von 2km inneemt. De

exocte grens is nog niet vostgelegd.

Hoe don ook zol er in de nieuwe versie vqn de stroomgebiedsbeheerplonnen rond het octiegebied een

wookgebied ofgebokend worden met een dongepost beleid. Nu is het immers vreemd dot een

beperking of afbouw in het octiegebied moet gereoliseerd worden en dot net erbuiten op soms nog

geen 100 m ofstand grote uitbreidingen kunnen vergund worden."

o voorstellingrelevantestatistiekenlandbouw

De leden werden via mail reeds geïnformeerd van de statistieken van het iaar 2016 zowelvoor
Lokeren als de provincie Oost-Vlaanderen. De statistieken worden nogmaals toegelicht.

Het excelbestand van de FOD Economie houdende de statistieken van 2016zal aan de leden

worden bezorgd via mail.

toelichting werkgroep Factchecks - uitwerken bijdrage infokranta

Er is reeds overleg geweest met de communicatiedienst (redactie infokrant). Er werd gevraagd

met hen terug te koppelen na een ontwerp van een artikel'

Het maken van een ontwerp werd reeds besproken in de werkgroep (Philip, Marcel, Schepen,

Dirk, Gerd). Dirk heefi ondertussen een ontwerp gemoakt von het ortikel. Dit werd ook reeds

voorgelegd oon de communicotiedienst die zullen oordelen over de haalbaarheid en/of de vorm.

Varia

Verdienstelijke Lokeraar: Het huidige reglement ter verkiezing van, wordt door onze

communicatiedienst herbekeken. Men vraagt aan de adviesraden om een enquête in te

vullen waarvan de resultaten invloed zullen hebben op een eventueel nieuw reglement.

Marcel kondigt aan dat er op 10/02 bij kantoor Crelan een infoavond doorgaat over de

brede weersverzekeri n g.
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Op 7 of 14 februarizal een delegatie van de raad een overleg hebben op de site van de
nieuwe spoelinstallatie in Moerbeke-Waas.
Langs de Pontweg zou er een boom in een waterloop staan die mogelijks de afwatering
bemoeilijkt. Moet deze niet gerooid worden?
Het budget van het landbouwcompensatiefonds is in het beleidsplan 2O2O -2025
verdubbeld (20.000 €). Er wordt gevraagd aan de leden om het bestaan van het fonds
aan de achterban bekend te maken.
Er wordt gevraagd of het attest van sociale verzekeringskas voor het
landbouwcompensatiefonds vereist moet blijven als dossierstuk? Antwoord: Gezien het
opgenomen is in het reglement is het een vereiste waarvan niet kan worden afgeweken
De houtkanten in de Eikendam die in beheer zijn van Etbos worden enkel opgesnoeid
(aannemer Mouton). Waarom worden ze niet kortgezet.
Hoe zal verder worden omgegaan met de trage wegels? Zie problematiek gerechtelijke
procedures Hageland...

Volgende vergaderinga

Volgende vergadering wordt nog niet vastgelegd. Vermoedelijk zal de volgende vergadering in
juni plaatsvinden als er in tussentijd geen nood is aan een extra vergadering.

De voorzitter sluit de vergadering

De Secretaris,

Gerd Vermeir

NOOT: De tekst in cursief betreft info die later is toegevoegd door de secretaris
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